
                                                      

 
Råstølen Velforening 

Årsberetning, Råstølen Velforening 2010. 
 

1.Innledning 
I 2009 ble Råstølen Velforening stiftet av fem engasjerte ildsjeler med et mål om å ivareta 
Råstølens beboere sine felles interesser for området, og videre søke å utvikle stedet til et 
trygt og godt bomiljø. Intensjonen med å etablere en felles velforening var å samle beboerne 
til å stå sammen med en sterk stemme når ressurser skal fordeles, når beslutninger som 
berører oss skal fattes, eller når nye saker skal settes på den politiske dagsorden. Dette 
gjelder blant annet saker innen skole og skolevei, trafikksikkerhet, aktivitetstilbud, 
fritidsaktiviteter, byplanlegging med mer.  

Med en stemme som taler for mange og ikke minst henvender seg til de rette mottakerne, 
øker sannsynligheten for at vi ikke bare blir hørt, men er med på å påvirke beslutningene 
som berører oss. Med i dag et antall på 12 medlemmer (som utgjør 294 boenheter) viser det 
seg ofte at vi blir hørt, og at vi er med å påvirke beslutningstakerne. Råstølen velforening har 
engasjert seg i samtlige store saker som omhandler vårt nærområde, og gjennom dette 
engasjementet kommer resultater. Dette kommer vi tilbake til.    

Videre skal vi også stå sammen om å tilrettelegge for et fullverdig fritids og aktivitets tilbud i 
nærområdet.  Målet vårt er at så mange som mulig skal engasjere seg og ta del i vårt arbeid, 
og at velforeningen skal være et samarbeidsorgan for medlemmene. Vi ønsker samtlige 
boenheter i vårt område velkommen som medlem og som bidragsytere. 

Råstølen Velforening hadde sin første Generalforsamling i september 2010. Da ble det blant 
andre saker avholdt valg av nytt styre. Odd Arne Larsen, Trond Svanes, Aleksander 
Gundersen, Malvin Eikås, Leni Batalden og Lene‐Beathe Dømbe ble valgt som 
styremedlemmer. Valgkomiteen ble Arne Konglevoll og Bjørn Årdal. Som varamedlemmer 
ble Arne Konglevoll og Harald Kaada valgt. 

 

På første styremøte den 13.10‐2010 ble styret satt sammen med følgende rollefordeling;  

Leder: Odd Arne Larsen 

Nestleder: Aleksander Gundersen 

Kasserer: Leni Batalden 

Vedlegg 2 
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Styremedlem: Trond Svanes 

Styremedlem/referent: Lene‐Beathe Dømbe 

Siden september 2010 har det vært avholdt 6 styremøter, samt en rekke eksterne møter 
med politikere og aktører i nærområdet vårt i forbindelse med våre hovedsaker dette året. 

 

2. Hovedsaker 2010 

 

2.2 Tunesflaten skole 
Dette har vært en stor sak i bydelen det siste året, og er den av våre saker som er har skapt 
størst engasjement, både i nærområdet og i media. Det har vært mulig å følge saken 
gjennom flere av byens aviser med artikler med alt fra bilder fra fakkeltoget ved lyskulen, fra 
debatter med lokal politikerne, samt artikler med faktaopplysninger vedrørende saken. 
Velforeningen har engasjert seg stort, blant annet gjennom aksjoner, møtevirksomhet, brev 
og dialog med sentrale politikere og andre aktører. Samtidig har det blitt iverksatt større 
utredninger for å underbygge våre argumenter vedrørende behovet for en ny skole i 
nærområdet.   

 Tunesflaten skole ble en kort periode tatt bort fra skolebruksplanen i kommunen, men ble 
tatt inn igjen. Skolen skal nå utredes med tanke på følgende to alternativer; skolen som en 
barne/ungdomskole (1.‐10. trinn) eller som en barneskole (1.‐7. trinn). Kommunen hevder at 
begge alternativene skal utredes, og det er satt av penger i kommunen for å gjøre dette 
arbeidet. En endelig avgjørelse om en ny skole vil bli bygget kommer i vedtaket når saken 
kommer opp som egen politisk sak i løpet av høsten 2011. 

Råstølen velforening vil følge saken tett når den kommer opp, og vi har allerede etablert 
kontakt med Kommunen vedrørende prosessen fremmover. Kampen for en ny skole til 
barna våre fortsetter.  

2.2 Volleyballhall og ballbinge i nærområdet 
Volleyballhallen er planlagt ferdigstilt ila 2012 på tomten vis a vis Kvernslåtten barnehage.  
Det skal i tillegg lages en ballbinge i tilknytning til denne. 25 mill er satt av i budsjettet i 
kommunen. Velforeningen jobber for å få utnyttet et område rundt banen og i tilknytning til 
hallen til aktivitetshus eller lignende. Denne saken følges tett av styret videre, og vi er i 
dialog med kommunen. Denne saken er blant annet et resultat av et stort engasjement fra 
velforeningens side, og vi ser frem til å ta i bruk hallen om et års tid. 



                                                      

 
Råstølen Velforening 

2.3 Bybanen 
Velforeningen stiller seg utelukkende positiv til Bybanen, og ønsker den velkommen. Vi har 
etablert kontakt med prosjektet for å innhente informasjon vedrørende plassering, 
trafikksikkerhet og gangveg rundt stoppet på Råstølen. Velforeningen har i den forbindelse 
vært i møte og på befaring med representanter fra kommunen. Videre har vi kommet med 
innspill og betraktninger til kommunen, noe som har blitt vel mottatt. 

2.4 Trafikksikkerhet 
Vi ønsker å ta del i saker vedrørende trafikksikkerheten i området. Vi har engasjert oss i 
etableringen av fartshumper ved Fana stadion for å trygge skolevegen til Skeie skole. Vi 
melder også inn saker til kommunen og Statens vegvesen vedrørende dårlig vei/skilting. Her 
har blant annet hull ved innkjørselen til Harald Sæveruds Veg fra Steinsviksvegen vært 
rapportert inn, samt 30 sone skilt ved Vindharpevegen. Dette arbeidet vil vi fortsette med 
videre etter hvert som behovet melder seg. 

I en varslingsordre utstedt i februar 2011, ble Harald Sæveruds Veg fremlagt som mest 
sannsynlig adkomstvei til nybygg i Grønstølen, noe som eventuelt vil øke trafikken betydelig i 
nærområdet vårt. Her engasjerte Velforeningen seg gjennom et tilsvar til den utvidete 
varslingen. Det ble i den forbindelse også opprettet en dialog med kontaktpersonene i 
prosjektet.  Samtidig ble samtlige berørte boenheter oppfordret til å engasjere seg på 
samme måte. Informasjon og flyers ble levert ut i nærområdet.   

2.5 Idrettslag 
Styret hat satt i gang en prosess for å etablere et idrettslag i nærområdet. Det er et ønske 
om at størstedelen av styret i idrettslaget skal bestå av personer utenfor styret i 
velforeningen, og vi har jobbet med å finne aktuelle personer til denne oppgaven. Det ble 
avholdt et stiftelsesmøte for Rå idrettslag den 31.05‐2011, og her ble et styre etablert. 
01.06‐2011 ble Rå idrettslag offisielt stiftet. Denne saken blir fra nå en sak utenfor Råstølen 
velforening, men vi vil selvfølgelig være en samarbeidspartner og støttespiller videre. 

2.6 Arbeidsgrupper  
Styret ønsker en kreativ og levende velforening hvor medlemmene kan delta aktivt ved å bidra i eksisterende 
arbeidsgrupper, eller komme med innspill til nye i tråd med velforeningens vedtekter. Her er spekteret stort. Det 
er utarbeidet generelle rammer som er gjeldende for samtlige arbeidsgrupper. Disse rammene tar for seg blant 
annet økonomi og ansvar. 
Det opprettes en kontaktperson i styret for hver arbeidsgruppe fortløpende, dette for å bedre kommunikasjonen 
mellom styret og den enkelte arbeidsgruppe.  
Arbeidsgrupper som er opprettet pr 06/11; 

1. Web. Arbeidsgruppeansvarlig er Harald Kaada. Trond Svanes er kontaktperson i styret. 
2. Aktivitetsområde. Arbeidsgruppeansvarlig er Bjørn Årdal. Odd Arne Larsen er kontaktperson i styret. 
3. Ung i Råstølen. Arbeidsgruppeansvarlig er Hilde Skjelvik Larsen. Trond Svanes er kontaktperson i 

styret. 
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4. Friluft. Arbeidsgruppeansvarlig og kontaktperson i styret er Lene-Beathe Dømbe. 
 

Informasjon om hver arbeidsgruppe finnes på vår hjemmeside www.rastolenvel.no 

Den arbeidsgruppen som er kommet best i gang per i dag er Web gruppen. Harald Kaada har 
gjort en fantastisk innsats det siste året, og takket være han har Velforeningen fått en 
oversiktlig, informativ og levende hjemmeside. Dette har vært et viktig hjelpemiddel til å nå 
ut til medlemmene og eksterne aktører med informasjon, nyheter og oppdateringer. Dette 
arbeidet vil vi ha stort fokus på også i årene som kommer. De andre gruppene er enda i 
oppstarts fasen, men vi har som mål å komme i gang så snart som mulig. 

2.7 Medlemmer 
Vi har opprettet en Facebook side som vi har som intensjon å bruke aktivt for å nå flest mulig 
av eksisterende og potensielle medlemmer med informasjon og oppdateringer. Dette 
arbeidet er i startfasen, og vil bli prioritert som satsningsområde videre. 

Det er, som nevnt, etablert en hjemmeside hvor det er mulig å innhente oppdatert 
informasjon om velforeningen. Her ligger alt fra kontaktinformasjon, informasjon om 
vedtekter, pågående saker, aktiviteter, arbeidsgrupper, aktuelle saker som omhandler vårt 
nærområde og ellers annen viktig informasjon/artikler om nærområdet. 

Det finnes fortsatt potensielle medlemmer som vi ønsker velkomne som medlemmer, og vi 
har som mål komme i dialog med samtlige. Vi er godt i gang med dette arbeidet, men er ikke 
i mål enda. Dette er noe vi kommer å fortsette med. Styret tilbyr medlemmer og potensielle 
medlemmer en representant fra styret som kan komme og presentere Råstølen velforening 
på deres Generalforsamling. På denne måten kan vi markedsføre oss for samtlige boenheter 
i området, og gi en fullstendig innføring både i vår intensjon samt i de aktuelle sakene som vi 
jobber med. Representanter fra styret har vært tilstede på tre generalforsamling med, og vi 
har avtale om å stille på flere utover våren. Vi trenger ikke bare medlemmer, men også 
engasjerte medlemmer som ønsker å bidra gjennom deltakelse i styret eller andre 
arbeidsgrupper i tråd med velforeningens intensjon. 

 


